
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39-vragen)

Datum: 22 mei 2020

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Sliedrecht

Steller vragen: V.E. Prins

Onderwerp: Veiligheid in Baanhoek-West

Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 dagen schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller:

1. Is het college bereid om de busbaan aan te passen, zodat deze bij 
incidenten een vluchtroute kan zijn voor bewoners van Baanhoek-West? 
Zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet?

2. Is het college bereid om te onderzoeken wat de gevolgen zijn voor de 
veiligheid, de bereikbaarheid en het woongenot in Baanhoek-West als een 
van de twee bussluizen zou worden verwijderd?
Zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet?

Toelichting:

Op 21 mei 2020 ontstond brand in een van de huizen in de Monteverdistraat. 
Vanwege de bussluizen in de Sonate moesten personenauto's van de hulpdiensten 
omrijden. Bewoners rijden al jaren om. In het verleden heeft het CDA aangegeven 
dat de busbaan een goede ontsluitingsweg zou zijn voor bewoners van Baanhoek-
West. Het CDA wil geen sluipverkeer door Baanhoek-West.

Ik maak me zorgen over wat er kan gebeuren als Baanhoek-West bij een incident 
moet worden ontruimd. De bussluizen mogen van het CDA geen belemmering zijn 
voor de veiligheid van de bewoners in Baanhoek-West.

Ondertekening en naam raadslid, Vincent Prins
CDA


